
 
 Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 19 2019/2020 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 17. august 2020 kl. 17.00 – 20:00  
 

Møde. NR. 1 – 2020/21 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard, Kevin Larsen, Martin Vilmann, Lotte 

Sanchez, Louise Abkjær Kristensen, Kirsten Borchsenius, Thomas 
Christensen, Annette Nordahl Lund, Marianne Dyreholt 

 

Medarbejdere: Kim Heller, Eva Andersen 
 

Ledelse: Søren Fini Christensen, Las Frisch, Rikke Aagaard 

 
  Elevråd: Sidsel Rohde og Jon Jacobsen 

Afbud 

Ledelse:  

 
Elevråd:   
 

  Forældre:  
 
Medarbejdere:  

Dagsorden  

1. Konstituering 

 
Punkt til beslutning 

 

Bestyrelsen har konstitueret sig ved 

formand Lasse Odgaard og næstformand 
Annette Nordahl Lund. Bestyrelsens 

konstituering tages op til genvalg igen i 
februar. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Punkt til beslutning 

 

Godkendt 

3. Nyt fra elevrådet 

 

Punkt til orientering 

Elevrådet har etableret sig i dag. Der er 
blevet udarbejdet et årshjul som bliver delt 

med bestyrelsen når layoutet er færdigt. 
Det første arbejde bliver at planlægge 

motionsdagen. Elevrådet starter med en 

teambuildingstur så repræsentanterne kan 
få skabt tryghed til hinanden og dermed få 

skabt et rum hvor alle er værdifulde. Der 
bliver valgt formand og næstformand næste 

uge, Lasse og Annette har tilbudt at deltage 

i valget. 



 

4. Møderække/frekvens i kommende 

skoleår 

Vedhæftede forslag kan drøftes 

 

Punkt til drøftelse 

Forslaget er vedtaget indtil videre. Det 

tages op igen, hvis der kommer 

udfordringer med den vekslende mødetid. 

5. Skoleårets start 

Ledelsen orienterer om skolestart 

 

Punkt til orientering 

 

Vi er kommet rigtig godt i gang med det nye 
skoleår. Selvom Covid-19 fortsat fylder, har 

hverdagen fundet sit leje, med de 

retningslinjer der skal følges. Vi er startet 
op med de samme medarbejdere. Der er 

ansat en lærer på deltid til at varetage tysk.  
 

6. Princip vedr. indsamlinger 

Skolebestyrelsen bør drøfte en revidering af 

det vedhæftede princip 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

 

Punktet er drøftet og bestyrelsen har 

vedtaget at princippet ikke skal revideres.  

7. Markedsføring af klub og SFO 

SFO’en orienterier om status på antal 

medlemmer og efterfølgende drøftelse af 
ideer til markedsføring 

 
Punkt til drøftelse  

Markedsføringen sker på flere niveauer. Den 

er rettet både mod dagtilbud, i 

brobygningen, samt de gode historier mod 
nye forældre. Markedsføringen mod 4-7 kl. 

Og juniorklubben har fokus på det 

relationelle og aktivitetskalender (findes på 
Tabulex og sendes ud på Aula). Der 

kommer besøg på 8. og 9. årgang fra 
klubben sammen med en 

gadeplansmedarbejder. Der nedsættes en 

arbejdsgruppe der kan bidrage med input til 
hvordan vi får engageret forældre og elever 

i klubben.  
 

8. Princip ved skolehjemsarbejdet 

Drøftelse af hvordan vi håndterer princippet i 
lyset af Coronasituationen 

 

Punkt til drøftelse 
 

Punktet er drøftet og bestyrelsen har 

vedtaget at der kan afviges fra princippet i 
forhold til Corona-situationen. Der skal 

meldes ud til klassen i forhold til hvilke 

forventninger der er til året - inden 
efterårsferien.  

 

9. Økonomi 

Ledelsen orienterer om den økonomiske 

status 
 

Punkt til beslutning 
 

Orienteringen er taget til efterretning. 

10. Nyt fra: 

 
a) Formanden 

 
b) Medarbejderne 

 

 
c) Ledelsen 

 

 
Punkt til orientering 

 

Formanden: 

Næstformanden er med i tryghedsgruppen i 
Køge Nord. 

 
Medarbejderne: 

Planlægningsugen uge 32 var rigtig god, der 

var plads til at få planlagt og tid til 
samarbejde og komme rigtig godt i gang. 

Den nye arbejdstidsaftale fylder lige pt. Der 

er lige afholdt 40 års jubilæum for en lærer 
og i september er der 40 års jubilæum for 

en pædagog. 



 

SFO er kommet godt i i gang efter 

sommerferien og det går også rigtig fint, i 

forhold til at følge retningslinjerne for Covid-
19. Aktiviteterne i SFO starter op denne 

uge. 
 

 

Ledelsen: 
Det er sandsynligt at 5. årgangs lejrskoler 

bliver flyttet pga. Coronasituationen. 

Frugtordning – eleverne vil få frugt på 
skolen, vi er i gang med at forhandle med 

leverandører men planen er at de kan få 
frugt op til tre gange om ugen. 

Som konsekvens af en ny tobaksaftale, er 

der en forventning om at alle skoler skal 
være røgfrie. Processen vil involvere 

skolebestyrelse, forældre elevråd og elever.  
Vi er i gang med at udarbejde en sorgplan. 

Den bliver drøftet med lærerne og 

pædagogerne og vil derefter komme på et 
SB- møde  

Aula – NetCompany kommer til tjek på 

skolen i forhold til erfaringer. 
Der er møde med Skoleudvalget den 9. 

september. 
Alle lærere skal have et kompetenceløft: 

Faglighed og kerneydelse, en hel dag i uge 

37, en halv dag i december og januar. Vi 
kommer til at planlægge med meget 

alternative dage og vil også planlægge med 
hjemmeundervisning. 

Der er indskrevet 61 elever og udskrevet 60 

elever siden sidste bestyrelsesmøde. 
Der har været ekstraordinære midler til 

aktiviteter i sommerferien, det er bl.a. 
blevet brugt på lasergame, hoppeborge, 

tryllekunster, tur til tårnet i Rønnede og til 

Roskilde vikingemuseum. Pædagogerne er i 
udvikling og kursus omkring styrkelse, tillid 

og trivsel i personalegruppen. SFO skal i 

gang med en proces om et nyt “komme og 
gå modul” der skal erstatte Tabulex.  

 

11. Evt Kan der inviteres eksterne med til 

bestyrelsesmøder, i forhold til at få andre 

input til forskellige drøftelser. 

12. Lukket punkt  

   


